

SHANTI MAURICE

RESORT & SPA

Dear Guests,

Your happiness and well-being remain our priority.

You will be pleased to know that our restaurants have a dress code policy at the following venues.

Restaurants: STARS* | RUM SHED | LAKAZ MAMA | RED GINGER BAR | FEET IN THE SAND

Breakfast* | Lunch

We observe a Resort chic dress code: Shorts, T-shirts or polo shirts with footwear are permitted, yet we ask that swimwear is covered at all times.

Dinner

Dress code for gentlemen: long trousers, collared shirts (button down) or polo shirt and footwear are allowed. Equally we ask ladies to respect the evening attire (smart casual), in line with the elegant atmosphere of the restaurants. (No see-through attire or swimwear are allowed.)

CANDLELIGHT DINNER / DIVINE BEACH DINNER

Dinner

We welcome an evening relaxed chic dress code: Bermuda, Shorts, Cargo pants, Slippers, flip flops, shirts and T-shirts are allowed.

Thank you in advance for your kind understanding.

The Management

Chers Clients,

Votre bonheur et votre confort demeurent notre priorité.

Vous serez ravi de savoir que chacun de nos restaurants demande une tenue appropriée comme suit :

Restaurants: STARS* | RUM SHED | LAKAZ MAMA | RED GINGER BAR

Petit-Déjeuner* | Déjeuner

Veuillez noter que la tenue vestimentaire est Resort chic: les shorts, tee-shirts ou polos et les chaussures sont permis, cependant nous demandons que les maillots de bains soient couverts à tout moment.

Dîner

La tenue vestimentaire pour homme: pantalons, chemise avec col ou polos et chaussures sont permis. Nous demandons aux dames de respecter des tenues de soirée en fonction de l'atmosphère élégante des restaurants. (Les vêtements transparents et les maillots de bain ne sont pas autorisés).

CANDLELIGHT DINNER / DIVINE BEACH DINNER

Dîner

Nous permettons un style plus décontracté: Bermuda, shorts, pantalons chino, sandales, et Tee-shirts sont acceptés. On vous remercie d'avance pour votre compréhension.

La Direction

Version 1.1 | 15.06.2023